

## 103-2 大葉大學 選課版課綱

基本資料			
課程名稱	美膚學含實習	科目序號/代號	3259 /BTB1018
必選修/學分數	選修 /4	上課時段/地點	(二)ABCD /B304
授課語言別	中文	成績型態	數字
任課教師 / 專兼任別	魏月柑 / 兼任	畢業班/非畢業班	
學制/系所/年班	進修學士班 / 生物產業科技學系 / 1年1班		

### 課程簡介與目標

本課程能協助同學，了解皮膚基本構造，且能分辨各種皮膚類型:並認識皮膚保養品的選擇與使用方法!藉由實務操作學習之過程，增進學生自我保養能力與學得一技之長，並取得美容丙級專業證照，提昇個人未來進入職場競爭力!教學目標:1.了解皮膚保養的意義與目的2.訓練學生實務操作技術強化職場能力3.樹立專業形象養成敬業精神4.提昇專業技術人才

This course will help students understand the basic structure of the skin, and can distinguish between the various skin types: And recognizes select and use of skin care products by the process of learning the practical operation, enhance students' ability to learn self-care skills, and achieve beauty professional Class C license, coming into the workplace to enhance their competitiveness teaching objectives: 1. understand the meaning and purpose of skin care training students to practice technique 2. strengthening workplace capability to establish a professional image to develop professionalism 3. 4. enhance the professional and technical personnel.

### 課程大綱

- 1.皮膚的認識與美膚保養的目的
  - 2.保養品的認識選擇與運用
  - 3.美容丙級專業證照內容概要敘述
  - 4.皮膚保養的基本流程
  - 5.臉部按摩的目的與方法
  - 6.蒸臉與敷面的美容技法
1. Skin understanding and skin care purposes
  2. Choose skin care products and the use of knowledge
  3. Professional Beauty Class C licenses Summaries narrative
  4. The basic skin care procedures
  5. Face the purpose and methods of massage
  6. steaming the face with a surface covered beauty techniques

### 基本能力或先修課程

無

## 課程與系所基本素養及核心能力之關連

- 具備美妝品專業及調製能力
  - 具備美妝品製造之實務能力
  - 具備創意思考與統整知能的能力
  - 具備時尚整體造型與設計的能力
  - 具備人文關懷與溝通協調的能力
-